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Art 47 RvO vragen m.b.t. : inzet college aan meehelpen voldoende beschermingsmateriaal voor de zorg 
 
 

Geachte college, 
 

We krijgen berichten van mensen die in de zorg werken (van huishoudelijke WMO hulp tot verzorgend en verplegend 
personeel  in verpleegklinieken) dat ze geen of onvoldoende beschermingsmateriaal krijgen om zich zelf en de cliënt te 
beschermen tegen het coronavirus. Dat ze extra diensten moeten draaien vanwege het uitvallen van collega’s die ziek zijn 
geworden. Niet alleen zorgt dat voor spanningen bij het personeel maar ook bij hun families. Begrijpelijk, want de 
gezondheid van deze mensen in de zorg kan daardoor op het spel staan. Deskundigen geven ook aan dat 1,5 m afstand 
onvoldoende is en dat er serieus rekening gehouden moet worden met zwevende deeltjes die in de lucht verspreid worden in 
een ruimte die de besmetting over kunnen brengen. Als er dan geen mondkapjes et cetera verstrekt worden dan is dat een 
probleem.  
Er is onvoldoende beschermingsmateriaal wordt gesteld. Het kabinet stelt schijnbaar andere eisen aan de materialen dan 
omliggende landen dat doen en dan mist Nederland de boot bij de inkoop.  Aan de andere kant bieden firma’s volop hun 
producten op internet aan. Onze stelling is: beter een goed mondkapje, handschoenen, schorten, desinfecteringsmiddelen et 
cetera,  dan helemaal niets.  

Voor ons staat voorop dat ook het stadsbestuur een speciale rol heeft in deze strijd tegen het virus, en een grote inspanning 
moet leveren om er voor te zorgen dat er voldoende beschermingsmateriaal ter beschikking komt en wordt gesteld voor de 
mensen werkzaam in de zorg in Maastricht  (zowel thuiszorg, verpleegkliniek, ziekenhuis) opdat zij hun werk op een veilige 
manier kunnen doen omdat het werken zonder beschermingsmateriaal onverantwoord is. Dat zij mee lobbyen voor 
hulpmiddelen voor onze Maastrichtenaren in de zorg. We willen weten wat het stadsbestuur voor een inspanningen doet en 
heeft gedaan. Er worden wel complimenten uitgedeeld aan mensen in de zorg maar wat hebben zij er aan als ze niet eens 
voldoende beschermingsmateriaal ter beschikking krijgen om hun gezondheid en hun leven te beschermen?  
Ondertussen heeft de minister ook meer uitspraken gedaan over het ter beschikking stellen van beschermingsmateriaal aan 
mensen werkzaam in de zorg en de huishoudelijke hulp.  

We hebben daarom de volgende vragen aan u: 

1. Bent u bereid mee te helpen om er voor te zorgen dat de verpleegklinieken voldoende beschermingsmateriaal 
krijgen en ter beschikking stellen aan hun personeel?   
Heeft u tot nu toe een lobby opgestart voor voldoende materiaal voor het Maastrichtse personeel in de zorg ? Wat 
was het resultaat? 



2. Hoe ziet u er op toe dat het WMO personeel dat de WMO voor onze gemeente uitvoert,  van voldoende 
beschermingsmateriaal wordt voorzien?  
Heeft u zich er bij de door u gecontracteerde bedrijven van verzekerd dat het personeel voldoende materiaal heeft 
om zich te beschermen en wat heeft u aangeboden als er onvoldoende materiaal was/is?  
 Wat voor inspanningen heeft u gedaan om dit tekort aan te vullen? 

3. Is er sprake van een tekort aan beschermingsmateriaal nu blijkt dat er diverse firma’s hun 
beschermingsmaterialen op internet aanbieden?     

4. We hebben heldere signalen ontvangen  (als hierboven vermeld) dat er onvoldoende beschermingsmaterialen 
aanwezig zijn. 
Hebben de verpleegklinieken een te kort aan materialen of is er een tekort aan financiële middelen voor de 
aankoop ervan?  
Dezelfde vraag voor de bedrijven die u voor de uitvoering van de WMO (thuiszorg, huishoudelijke hulp)  heeft 
ingeschakeld.  

5. Vind u de tekorten in beschermingsmaterialen of het niet ter beschikkingstellen aan het personeel verantwoord? 
Wat gaat u hier aan doen? 

6.  Hoe zit het met de aansprakelijkheid in geval personeel ziek wordt wegens gebrek aan beschermingsmateriaal?  
7. Hoe staat het met de hoeveelheid beschermingsmateriaal voor het ziekenhuis? Is daar wel de voorraad op orde? 

En zo niet, wilt u hier dan ook helpen om aan voldoende materiaal te komen? 
 
 

Wij bedanken u op voorhand voor al  uw inspanningen. 

Namens de Liberale Partij Maastricht  

Kitty Nuyts.  

 


